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Närvarande: Ulrika Leray, Britt-Marie Carlsson, Louise Hellman, Tommy Werlefors, 
Marie Jauhiainen, Annelie Jonsson, Olle Norén

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skogsbärens SFF 2010-10-13

§ 1 Mötet öppnas
Ordförande Ulrika Leray hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Dagordning
Dagordningen godkändes.

§ 3 Protokolljusterare
Marie Jauhiainen valdes att justera protokollet tillsammans med ordförande.

§ 4 Föregående protokoll
Genomgång av protokoll 7/2010. Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

§ 5 Aktivitetslistan
Genomgång av aktivitetslistan gjordes:
Nya sopkärl med anledning av införande av ”Bruna påsar”. De nya kärlen kommer att placeras 
på samma plats som containrarna finns idag och detta kommer att ske under november månad. 
Ulrika kontaktar kommunen ang placering mm.
Höststädning: 30 oktober - Info till resp kvartersombud, som ansvarar för upplägget i resp 
kvarter.
TV nätet: med anledning av det gamla TV nätet som finns i SFF undersöker Louise nya 
alternativ.

§ 6 Ekonomi
Marie redogjorde för SFF:s ekonomi. Utfallet ligger i linje med budget. 

§ 7 Skrivelser
Inga skrivelser har inkommit.

§ 8 Övriga frågor
Vattenfall: Ulrika och Kent träffar Vattenfall ang gränsdragning mm.
Parkeringsplatser: Vi går nu mot en säsong, där vi kan förvänta oss en del snö. Styrelsen 
uppmanar alla att använda sina garage, för att snöröjningen skall fungera så bra som möjligt. Det 
har också uppmärksammats att en del bilar står utmed häcken vid fotbollsplanen. Tänk på att 
detta inte är några parkeringsplatser.
Brandinfo: Rädda liv, rädda hem och Skydda ditt hem mot bränder kommer att delas ut till 
samtliga hushåll.

§ 9 Nästa möte
Måndagen den 29 november kl 19.00 hos Marie.

§ 10 Mötet avslutas
Ulrika tackade för visat intresse och avslutade mötet:

Vid protokollet Justeras

Britt-Marie Carlsson Ulrika Leray Marie Jauhiainen


